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Consiliul Local al Municipiului  
Curtea de Arges  
 
 

 
 
 
 

La sedinta ordinara din data de 30 septembrie 2019, ora 15,00 au fost prezenti urmatorii consilieri 
locali: Andreescu Gheorghe, Badescu Nicolae – Razvan, Chefani Jean, Dabija Bogdan – Alexandru, Dicu 
Maria, Dumitrache Stefan, Georgescu Doru, Marinescu Ion – Madalin, Mitrofan Cristian, Molea Gheorghe, 
Oreviceanu Emelian, Paunescu Ion – Petre, Popescu Marius – Viorel, Radutu Babet Ana, Roventa Ana – 
Maria, Stancu Alexandra – Loredana, Serban Ion, Jubleanu Marian Gabriel - viceprimar. (18) 

A fost  absent domnul Deaconu Marius. (1) 
Datorita absentei presedintelui de sedinta, domnul primar a solicitat sa se faca propuneri pentru 

alegerea unui alt presedinte pentru acea sedinta. 
Domnul viceprimar o propune pe doamna Radutu - Babet Ana. Propunerea este votata cu 18 voturi 

“Pentru”. 
Domnul primar anunta retragerea de pe ordinea de zi a punctelor 9 si 10 si introducerea unui proiect 

de hotarare privind atestarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al  municipiului Curtea de 
Argeş, județul Argeș. 

Se prezinta ordinea de zi in noua forma, astfel: 
1. PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unor  diplome. 
2.  Aprobarea  proceselor  verbale  incheiate in  sedintele   anterioare.  
3. PROIECT DE HOTARARE privind actualizarea Strategiei de Dezvoltare Locala Durabila a Municipiului 
Curtea de Arges, perioada 2014-2020. 
4. PROIECT DE HOTARARE privind stabilirea domeniilor serviciilor publice si a locurilor in care 
contravenientii, persoane fizice, vor executa sanctiunea prestarii unei activitati in folosul comunitatii. 
5. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea organigramei si a statului de functii apartinand Primariei 
Municipiului Curtea de Arges conform OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ. 
6. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a Primariei 
Municipiului Curtea de Arges. 
7. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea achizitiei serviciilor de gestionare a cainilor fara stapan. 
8. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea modificarii Listei investitiilor publice pentru anul 2019. 
9. PROIECT DE HOTARARE pentru atestarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al al 
municipiului Curtea de Argeş, județul Argeș 
10. Diverse   

Se supune la vot ordinea de zi asa cum a fost prezentata. Este aprobata cu 18 voturi “Pentru”.  
Presedinta de sedinta, doamna Radutu - Babet Ana, solicita sa se faca inscrieri pentru punctul 

“Diverse”. 
Se inscriu urmatorii: Mitrofan Cristian, Serban Ion, Paunescu Ion-Petre, Georgescu Doru si din sala 

Savulescu Petrica.  
Se trece la punctul nr. 1: “PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unor  diplome”. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta supune 

adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 
Urmeaza momentul festiv in care se confera Diploma de Recunostinta si un buchet de flori la 

împlinirea a peste 50 de ani de căsătorie  familiei–sot si sotie: 
-SORLEA STEFAN si VASILICA – Str. Tarnita, nr. 75 A, Curtea de Arges; 
-POPESCU EUGENIU si EUGENIA – Str. Mihai Bravu/E15/A/11, Curtea de Arges. 
Punctul nr. 2 supune aprobarii procesele verbale incheiate in sedintele anterioare. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta  ordinara a Consiliului Local     

 din data de 30 septembrie 2019 
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Nu sunt discutii, procesul verbal  al sedintei ordinare din data de 23.08.2019, cel al sedintei de indata 
din 28.08.2019 cat si cel al sedinteie extraordinare din data de 16.09.2019, sunt aprobate cu 18 voturi 
“Pentru”.  

Se trece la punctul nr. 3: “PROIECT DE HOTARARE privind actualizarea Strategiei de Dezvoltare 
Locala Durabila a Municipiului Curtea de Arges, perioada 2014-2020”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul, precizand ca se intentioneaza depunerea 
unui nou proiect pe fonduri europene, iar partea de transport nu era prinsa in strategie. 

Domnul Serban Ion arata ca a propus o statie in fata Pietei Ivancea, asfaltarea unei gropi din aceeasi 
zona si o banca in statia de autobuz, dar nu s-au reusit aceste lucrari. Arata de asemenea ca statiile 
transportului local sunt ocupate de aprozare si fel de fel de lazi. 

Domnul Paunescu Ion-Petre considera ca trebuie imbunatatit aspectul acestor statii. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 16 voturi “Pentru” si 2 voturi 
“Abtinere” (Paunescu Ion-Petre, Serban Ion). 

Se trece la punctul nr. 4: “PROIECT DE HOTARARE privind stabilirea domeniilor serviciilor publice si 
a locurilor in care contravenientii, persoane fizice, vor executa sanctiunea prestarii unei activitati in folosul 
comunitatii”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnului Serban Ion observa ca la art. 1 scrie ca aceste persoane pot presta activitati de intretinere 

si curatenie in spital. Nu i se pare normal sa fie bagati acesti oameni in spital.  
Domnul primar ii spune ca este vorba de curtea spitalului. 
Doamna jurist Zarioiu Janina arata ca toate domeniile scrise sunt prevazute de legislatia in vigoare si 

precizeaza ca atunci cand vine mandatul de executare, in functie de pedeapsa, sunt repartizati la diferite 
munci. 

Domnul Paunescu Ion-Petre intreaba cine va coordona aceasta activitate. 
Doamna jurist precizeaza ca va fi coordonata de SPGC.  Acolo exista un consilier juridic care a 

coordonat aceasta activitate si o va coordona in continuare. 
Domnul Dabija Bogdan-Alexandru crede ca ar mai trebui trecute si santurile de scurgere. 
Domnul primar precizeaza ca au fost trecute activitatile, conform legii. 
Domnul Mitrofan Cristian intelege ca proiectul este facut dupa lege si considera ca cei de la SPGC 

trebuie sa aiba  grija unde sunt repartizate acele persoane. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 16 voturi “Pentru” si 2 voturi 
“Abtinere” (Paunescu Ion-Petre, Serban Ion). 

Se trece la punctul nr. 5: “PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea organigramei si a statului de 
functii apartinand Primariei Municipiului Curtea de Arges conform OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnului Serban Ion intreaba ce presupune trecerea de la functia de inspector la cea de consilier si 

daca toti inspectorii devin consilieri. 
Domnul Savu Dorin, sef Birou Resurse umane, spune ca este schimbata doar  denumirea, grila de 

salarizare este aceeasi si face precizarea ca este vorba doar de cei de la achizitii publice. 
Domnul Georgescu Doru observa ca se aplicarea prevederilor OUG 57/2019, nimic altceva. 
Domnul Paunescu Ion-Petre intreaba ce face inspectorul si ce face consilierul. 
Domnul primar raspunde ca cei de la achizitii vor face aceleasi lucruri, se schimba doar denumirea. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 6: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea Regulamentului de 

organizare si functionare a Primariei Municipiului Curtea de Arges”. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion spune ca are de facut o singura remarca si anume ca potrivit art. 136 alin. 1 din 

OUG 57/2019, proiectele de hotarare pot fi initiate de primar, consilieri locali si cetateni.  
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Domnul secretar Radu Chirca precizeaza ca trebuie un anumit numar de cetateni. 
Domnul Serban Ion arata ca a depus un proiect, dar nu este pe ordinea de zi. 
Domnul secretar spune ca proiectele trebuie sa treaca obligatoriu pe la compartimentul de resort, iar 

pe acela l-a  repartizat la investitii. 
Domnul Georgescu Doru este de parere ca in regulament scrie foarte clar ce are de facut fiecare, iar 

lucrurile trebuie sa mearga exact dupa proceduri. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 7: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea achizitiei serviciilor de 

gestionare a cainilor fara stapan”. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul, aratand ca trebuie rezolvata problema 

cainilor care sunt la acest moment  in oras. Solutia de a rezolva de moment problema este aceea de a 
aproba ca Serviciul Public de Gospodarie Comunala sa achizitioneze pe ultimul trimestru, servicii de 
gestionare a cainilor fara stapan. 

Domnul Marinescu spune ca la art. 2 scrie ca se aproba Caietul de sarcini prevazut in anexa. 
Domnul secretar arata ca a fost aprobat Caietul de sarcini. 
Domnul Serban Ion considera ca se face un lucru ilegal si ca servicul de prindere si transport al 

cainilor este ilegal din 2013. 
Domnul secretar Radu Chirca arata ca la data la care s-a atribuit serviciul, SPU indeplinea conditiile 

prevazute de lege. 
Domnului Serban Ion nu i se pare normal ca s-a incredintat aceasta activitate SPGC, iar acum o 

concesioneaza. “Noi am  dat o hotarare de consiliu local, am fost singurul care nu a votat-o, pentru ca am 
spus ca daca nu este finantata activitatea asta, nu poate sa o duca la indeplinire”. 

Domnul primar arata ca nu se putea finanta activitatea pana nu era data. 
Domnul Dabija Bogdan-Alexandru spune ca dumnealui este in acest consiliu local din anul 2016 si nu 

intelege cum pana acum, ca se vorbeste de 2013, nu se face nimeni vinovat “ca s-au hotarat chestiile astea”. 
Domnul Paunescu Ion-Petre arata ca in sedinta din luna mai s-a aprobat atribuirea activitatii de 

gestionare a cainilor fara stapan la SPGC. Saptamana trecuta a fost la Biobaza si acolo nu a ajuns niciun 
caine de cinci luni. In Caietul de sarcini din luna mai se spune ca se interzice incredintarea de catre operator, 
a activitatii de gestionare a cainilor fara stapan altor operatori. 

Domnul Mitrofan Cristian doreste un raspuns de la domnul secretar, deoarece intelege ca  proiectul 
de hotarare nu respecta Caietul de sarcini aprobat anterior, in sensul ca operatorul nu are voie sa 
incredinteze aceasta activitate. 

Domnul secretar Radu Chirca raspunde ca nu este vorba de incredintare, se incheie un contract de 
servicii. SPGC a solicitat aprobarea achizitiei serviciilor deoarece nu are conditiile necesare. Este vorba de 
un contract de prestari servicii.  

Domnul Marinescu Madalin intreaba daca trebuie neaparat trecut acest proiect prin consiliu. 
Domnul secretar Radu Chirca confirma. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 12 voturi “Pentru”, 2 voturi 
“Impotriva” (Paunescu Ion-Petre, Serban Ion), 4 voturi “Abtinere” (Chefani Jean, Georgescu Doru, Marinescu 
Ion – Madalin, Mitrofan Cristian).  

Se trece la punctul nr. 8: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea modificarii Listei investitiilor 
publice pentru anul 2019”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta supune 

adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 9: “PROIECT DE HOTARARE pentru atestarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul public al al municipiului Curtea de Argeş, județul Argeș”. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedinta de sedinta supune 

adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”.  
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DIVERSE 
Domnul primar doreste sa precizeze, deoarece exista discutii in legatura cu strandul, ca oportunitatea 

a fost bazinul de inot pentru ca se poate folosi tot anul. Urmeaza si reabilitarea acelui strand, numai ca nu 
exista intrare. S-a solicitat sprijinul RMR care detine terenuri in jur si spera sa se poata face un schimb.  
Exista un proiect si pentru strand, proiect pe care il are in birou. 

In timp ce se faceau aceste precizari, a avut loc un schimb de replici intre domnul primar si domnul 
Marinescu Madalin care a parasit sala impreuna cu domnii: Chefani Jean, Geogescu Doru, Mitrofan Cristian, 
Serban Ion.  

Domnul Paunescu Ion-Petre arata ca sunt solicitari din partea cetatenilor care doresc refacerea si 
deschiderea strandului despre care a vorbit domnul primar si crede ca trebuie instiintati cetatenii despre acel 
proiect. 

Domnul primar ii spune sa vina cu aceste propuneri, pentru a putea fi prinse in bugetul de anul viitor. 
Domnul Paunescu Ion-Petre doreste sa se  introduca in Programul de lucrari de anul viitor, refacerea 

si reamenajarea intersectiei de la Lidl. 
Domnul primar ii raspunde ca pentru reamenajarea zonei s-a facut acel schimb de terenuri, dar se 

asteapta ingroparea conductei de catre cei de la Distrigaz. 
Domnul Paunescu Ion-Petre arata ca Strada Lt. Marcu a fost asfaltata, dar s-au astupat toate 

capacele de canalizare. De asemenea spune ca locuitorii strazii au probleme cu canalizarea. 
Domnul primar precizeaza ca lucrarea nu este finalizata. Referitor la canalizare spune ca a fost o 

portiune obturata,  dar din cate stie nu mai sunt probleme. 
Domnul Savulescu Petrica i se adreseaza domnului secretar Radu Chirca spunand: “Stiti ca domnul 

Serban este in conflict de interese si incompatibilitate?” 
Domnul secretar precizeaza ca aceste constatari le face ANI. 
Domnul Savulescu Petrica arata ca domnul Serban Ion, in primavara anului trecut a spus ca toate 

cladirile de pe vechea cale ferata sunt ilegale, iar la ultima sedinta cand dumnealui a fost presedinte de 
sedinta, a spus ca toate sunt ilegale mai putin cea a doamnei jurist. Considera ca este conflict de interese. 

Domnul Paunescu Ion-Petre ii recomanda sa-si plateasca mai intai datoriile la bugetul de stat, 
spunandu-i ca are 80 mii lei datorie.  

Se fac discutii privind aceste aspecte. 
Presedinta de sedinta il roaga pe domnul Savulescu sa fie scurt si la subiect. 
Domnul Savulescu Petrica considera ca domnul secretar trebuia sa-i spuna in ce baza legala a intrat 

domnul Serban Ion in posesia terenului unde si-a facut croitoria. Arata ca are societate pe numele dumnealui 
si deci este incompatibil.  

Domnul secretar precizeaza ca domnul Serban Ion a cumparat terenul prin vanzare-cumparare de la 
fostul proprietar. 

La finalul discutiilor, presedinta de sedinta, doamna Radutu-Babet Ana, declara sedinta inchisa. 
 
 
 

           Presedinta de sedinta                                                      Secretar Municipiu   
           RADUTU-BABET ANA                                      CHIRCA RADU 

 
 
 
 
 
 
 
 
 Intocmit/Red. R.R.-1 ex.  

    

 Curtea de Arges – 30.09.2019 

 

 


